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Beste leden van de gemeenteraad,  
 
Gisteren hebben wij onze scholen gesloten, wij hebben gestaakt! Met een groot deel van de collega’s 
hebben we symbolisch gepauzeerd voor het gemeentehuis. We voelden ons gesteund door een 
bezoekje van de burgemeester en wethouder Swaans, zij deelden kanjer stroopwafels uit aan onze 
kanjers. Een prachtig gebaar. Ook waren er verschillende gemeenteraadsleden aanwezig, zij hebben 
onze uitnodiging om in gesprek te gaan met beide handen aangepakt. Heel fijn! Ik kreeg de vraag of 
wij staakten tegen het landelijke beleid of ook tegen het gemeentelijke beleid. Wij stonden daar voor 
beiden! Maar werd er gezegd, jullie hebben erg veel geld binnen jullie stichting, dat werd gezegd in 
de raadsvergadering, hoe zit dat dan? 
Wij krijgen als scholen ieder jaar ons budget om alle zaken van te regelen, de grootste post is de 
personeelslasten, pak ‘m beet 82% van het gehele budget. Dan blijft er nog een klein stukje over voor 
alle werkboeken, knutselspullen en investeringen op het gebied van ICT, gebouw etc. Als we van dat 
bedrag ook voortaan zelf de conciërges moeten bekostigen, het Marietje Kesselsproject en ons 
cultuuronderwijs wordt het echt een ander verhaal. Het is absoluut niet zo dat we jaar in jaar uit 
enorme bedragen overhouden die we in onze spaarpot stoppen. Die tijd is voorbij. We maken 
jaarlijks aanspraak op een bijdrage uit onze eigen spaarpot om zaken te realiseren die we vanuit ons 
schoolbudget gewoonweg niet kunnen bekostigen. Hoe fijn dat er dus een spaarpotje is voor al onze 
scholen. En we kunnen hier niet zo maar aanspraak op doen, u begrijpt dat hier een goede procedure 
aan ten grondslag ligt. Voor mijn school, een grote school, is het te besteden budget logischerwijs 
groter. U zal zien dat de begrotingen van den Bongerd ook altijd positief zijn. Kunt u zich voorstellen 
dat een kleinere school het gewoon niet redt met het bedrag dat door de overheid beschikbaar 
gesteld wordt? Hierdoor een negatieve begroting moet draaien? Wat een armoede zou het zijn als je 
straks door alle bezuinigen op de ene school als kind meer ontwikkelingsmogelijkheden hebt dan op 
de andere school... Is dat werkelijk waar we naartoe willen? Gelukkig heeft ons bestuur een 
vooruitziende blik gehad en zijn ze tijdig gestart met het opbouwen van een spaarpot voor 
moeilijkere tijden. Die tijden zijn nu!! 
Mede door de opdracht die de gemeente heeft opgepakt is het voor mijn conciërge mogelijk nog te 
werken. Dat is voor mijn conciërge natuurlijk om vele redenen erg belangrijk. Hij maakt ondanks zijn 
beperkingen onderdeel uit van de maatschappij! De begeleiding van mijn conciërge ligt natuurlijk 
grotendeels bij mij maar dat doe ik met liefde en plezier. Een conciërge is echt onmisbaar voor het 
team, de kinderen en alle ouders. Hij helpt in het onderhoud van het gebouw, plakt pleisters, doet 
kopieerwerk, houdt het gebouw in de gaten ivm hangjongeren, let op de verkeersveiligheid van en 
naar school en zo kan ik nog wel even door gaan. De conciërge is geen luxe maar noodzakelijk om 
een school goed te kunnen draaien. We hebben ook verschillende cliënten van Amarant in onze 
school. Zij ondersteunen de conciërge met makkelijke klusjes. Zij worden door hem begeleid. Als hij 
er niet meer is, kunnen zij ook niet meer bij ons werken. Hoe jammer zou dat zijn!! Het is voor onze 
leerlingen zo goed om in contact te komen met mensen met een beperking, die gewoon onderdeel 
zijn van onze maatschappij.  
 
Ik hoop dat mijn pleidooi mede kan bewerkstelligen dat u de voorgestelde bezuinigingen nog eens 
kritisch bekijkt en u tot andere inzichten doet komen. Ik ben altijd bereid eventuele vragen te 
beantwoorden als daar behoefte aan is.  
Vriendelijke groet, 
 
Nicole Eijkemans 
directeur obs den Bongerd 


